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Verslag Algemeen Bestuur 
Datum 06-11-2024 

Tijd 10:00 - 11:00 

Locatie Via teams 

Voorzitter Mark Boumans 

 

  

1 

 

Opening en mededelingen 

M. van der Tas is verhinderd en wordt vervangen door A. Peppelman. 

M. Maasdam is verhinderd en wordt vervangen door B. Hiddinga. 

 

M. Boumans meldt dat C. Nijhuis inmiddels is toegetreden tot de Achterhoek Board 
als opvolger van K. Knufing. Vanuit de Achterhoekse Corporaties (Aco) is S. Veneman 
voorgedragen als opvolger van E. Birkenhäger in de Board. Deze voordracht staat 9 
december op de agenda van de Achterhoek Raad. Vanuit de Board is er behoefte aan 
het vaststellen van enkele vuistregels voor benoemingen. Een voorstel hiervoor ligt 14 
november in de Board voor. Het AB zal in december hierover worden geïnformeerd. 
 
M. Boumans wil deze maand met de 8 burgemeesters afstemmen over een mogelijk 
VNG congres in de Achterhoek in 2026. Hij zal hiervoor een afspraak laten inplannen. 
Mogelijk gekoppeld aan de burgemeesterskring. Actie M. Boumans 
 

2 

 

Lobby en terugblik op de EWRC 

J. Bengevoord geeft aan dat de memo voor zich spreekt. Voor Elke Regio Telt komt er 
een stuurgroep waarin het dagelijks bestuur en de vicevoorzitters van de Board zitten 
om het proces vanuit de Achterhoek de komende maanden verder vorm te geven. Op 
het moment dat de tijd rijp is zal hierover teruggekoppeld worden in een gezamenlijke 
bijeenkomst van Board en algemeen bestuur. 
Verder zijn er enkele werkbezoeken in voorbereiding.  
 
De EWRC was dit jaar echt een verbetering ten opzichte van vorige jaren. Wel een 
paar aandachtspunten voor de evaluatie die nog volgt: 

➢ Bewust kiezen met welke regio (s) we ons willen presenteren.  
➢ Twee nachten mogelijk te lang. Dinsdag en woensdag meest interessant en 

voor de meesten ook voldoende. 
➢ Duidelijkere afspraken over (gezamenlijk) vervoer. 
➢ N.a.v. presentatie Publion en voorstel dat nog volgt, kan volgend jaar ook op 

inhoud nog verbeterd worden. 
➢ Kijken hoe we onze Duitse partners meer mee kunnen nemen. 
➢ Diner dinsdag erg groot gezelschap, bedoeling onvoldoende duidelijk. 

 
M. Boumans meldt n.a.v. dat hij vorige week op uitnodiging van T. Heerts een gesprek 
heeft gehad met de regio’s Twente, Zwolle en Stedendriehoek. Vanuit de gedachte 
om meer samen te werken. Er zijn een aantal kansen benoemd, waaronder lobby in 
Europa. De secretarissen gaan de kansen nu concreet uitwerken. Wordt vervolgd in 
januari. 
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J. Bengevoord meldt dat ook vanuit Twente (R. Bleker) gezocht wordt naar verbinding 
met de Achterhoek. Voorstel is om een gezamenlijke burgemeesterskring te 
organiseren. S. Schelberg, burgemeester van Hengelo is voorzitter van de kring in 
Twente. Afgesproken wordt dat A. Stapelkamp contact legt. Actie A. Stapelkamp. 
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Bestuursrapportage januari – augustus 2024 en 3e verzamelwijziging 2024 

H. de Vries geeft aan dat we een mooi resultaat hebben vanwege de rente 

opbrengsten. Voorstel is om € 50.000,-- hiervan aan te wenden voor Koningsdag, 

naast € 100.000,-- uit het project Onverwachte Hoek.  

M. Boumans geeft aan dat E. Ruesen in de burgemeesterskring al een korte 

presentatie heeft gegeven over Koningsdag. Goed om dat in december nog eens te 

doen als er meer helderheid is over route etc. Actie: M. Boumans/ E. Ruesen 

 
Het algemeen bestuur gaat akkoord bij de voorgesteld bijdrage en dekking voor 

Koningsdag. Wel zijn er enkele aandachtpunten: 

➢ Het verzoek om een bijdrage aan gemeenten en Regio had beter 

gecommuniceerd kunnen worden en met meer context. Nu liepen verzoeken 

aan gemeenten en regio een eigen spoor. Dit roept de vraag bij 

gemeenteraden op of niet dubbel bijgedragen wordt. Sommige Raden willen 

zicht op de totale bijdrage (inclusief ambtelijke inzet). 

➢ Er wordt ook een beroep gedaan op capaciteit van gemeenten. Dringend 

verzoek om dit via de gemeentesecretarissen (DNA) te doen en niet 

rechtstreeks medewerkers te benaderen. Actie: M. Boumans/E. Ruesen 

➢ Inzet middelen Onverwachte Hoek ligt voor de hand. Want we presenteren 

en profileren de Achterhoek aan Nederland. 

➢ Er is behoefte aan een heldere kernboodschap: wat is de bijdrage van de 

regio en voordeel voor/ het effect op de regio. Actie: M. Boumans/E. Ruesen 

 
Het algemeen bestuur besluit als volgt: 
1. Kennisnemen te nemen van de bestuurs- en budgetrapportage januari tot en met 

augustus 2024. 
2. In te stemmen met het overhevelen van € 130.000 van het budget voor Ruimtelijk 

Perspectief Achterhoek naar 2025. 
3. In te stemmen met een bijdrage voor Koningsdag van € 150.000, waarvan € 

100.000 wordt gedekt binnen het project Onverwachte Hoek en € 50.000 uit 
renteopbrengsten. 

4. In te stemmen met de 3e (budgettair neutrale) verzamelwijziging 2024. 
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Programma ontmoeting Board en AB op 11 november 2024 

Voor kennisgeving aangenomen. 

 

5 

 

Programma Collegetweedagse 27 en 28 november 

Voor kennisgeving aangenomen. Alle gemeenten zijn zeer goed vertegenwoordigd.  

J. Bengevoord geeft aan dat zowel Tech.land als het bezoek aan UMK op donderdag 
mooie kansen geeft voor samenwerking.  
H. de Vries meldt dat hij woensdag wat later aansluit. 
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Stand van zaken Regio Deal Achterhoek II (mondeling) 

M. Boumans meldt dat op 14 november er een feestelijk startmoment van de vijfde 

tranche Deals in Utrecht is met M. Keijzer. Ook zijn er twee informatiebijeenkomsten 

gepland. 

Voor kennisgeving aangenomen. 

 
7 

 

Project peloton naar de kop; ontwikkelplan actieagenda MKB-dienstverlening 

Voor kennisgeving aangenomen. 
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Verslag van de vergadering van 11 september 2024 

Het verslag wordt vastgesteld. 

N.a.v. meldt A. Stapelkamp dat er gewerkt wordt aan de afspraak over meer 

gezamenlijk optrekken in arbeidsmarktvraagstukken. Er komt een notitie met een  

overzicht wat er al loopt. In januari is er een bijeenkomst met secretarissen, 

portefeuillehouders en HRM. 

 
B. Hiddinga vraagt aandacht voor de regioprofilering. Het lijkt of de profilering richting 
Agro gaat. Terwijl juist de maakindustrie een grote kracht en werkgever is. Focus op 
Agro lijkt hem niet verstandig. M. Boumans herkent dit beeld niet. De profilering komt 
terug op de agenda. 
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Rondvraag en belangrijke data 
8 november: Werkbezoek Olger van Dijk en Ilse Saris (NSC) m.b.t. de N18 en Publieke 
Mobiliteit 
11 november: Board en AB evaluatie en ontwikkelingen (18.00 - 20.30 uur) 
18 november Achterhoek Open Innovatieprijs (19.00 uur Amphion) 
20 november: Ontbijtsessie Nieuwspoort Gelderland en Gelderse regio’s: bereikbare 
woningbouw 
9 december Achterhoek Raad 
30 januari Vijfde congres Achterhoek Monitor (10.00 - 13.30 uur De Storm) 
 

W. Stortelder meldt dat J. Rotmans Key note spreker is op de Vijfde congres 

Achterhoek Monitor. Vanuit het ministerie van VRO wordt ingezet op M. Keijzer of de 

DG RO M. Jansen. H. Witjes is aanwezig namens de provincie. 

B. Hiddinga vraagt om richting VRO op 30 januari in gesprek te gaan over de toekomst 
van de Achterhoek. Vanuit VRO wordt nog gestuurd op krimp in de Achterhoek. Dat 
heeft consequenties voor onze economie, huisvesting etc. 
 
A. Stapelkamp vraag aandacht voor het betrekken van de gemeenten bij Elke Regio 
Telt. J. Bengevoord antwoordt dat dit gedaan wordt op het moment dat we inhoud 
moeten gaan leveren. Proces loopt nu eerst via de eerder genoemde stuurgroep. 
  
A. Stapelkamp heeft een verzoek van L. Geluk richting ALV ontvangen. J. van Oostrum 
geeft aan dat wel vaker even gepolst wordt voorafgaand aan de ALV, dus maak er 
gebruik van. M. Boumans geeft mee dat met name de strategie richting het Rijk een 
belangrijk onderwerp zal zijn. 
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Vastgesteld d.d. 18 december 2024 
 
 
 
 
drs. L. Dennenberg,     mr. M. Boumans MBA MPM, 
Interim secretaris/directeur    voorzitter 

 


